
______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Opština Prijedor___ 

        OPŠTINA   PRIJEDOR 
               ADMINISTRATIVNA SLUŽBA  
                     OPŠTINE PRIJEDOR 
_________________________________________ 

                                  

   INFORMATOR 
 
Izdanje za januar   2008.godine 

 
Prijedor jedna od opština u kojoj je Vladi 
RS i ovom ministarstvu veoma lako 
razgovarati, jer ima jasno definisane 
potrebe, kao i identične namjere u 
rješavanju pojednih pitanja u obrazovanju i 
kulturi,  te smo brojne projekte i do sada 
zajednički relaizovali , kazao je ministar 
prosvjete i kulture u Vladi RS Anton 
Kasipović nakon radne posjete ovo opštini. 
       Kasipović je nakon sastanka sa 
načelnikom opštine Prijedor Markom 
Pavićem rekao  da će se predstavnici 
ministarstva i opštine na zajedničkom 
sastanku u utorak, 29. januara, dogovoriti o 
prioritetnim projektima, izvorima sredstava 
i dinamici pojedinih poslova. 
 

 
     "Vlada RS je ove godine planirala da u 
obrzovanje uloži 100 miliona KM, a u 
kulturu 20 miliona te ćemo na ovom 
sastanku utvrditi koliko od tih sredstava  
treba izdvojiti za pojedine projekte koje 
smo utvrdili , gdje će biti potrebno  i  
učešće opštine, kao i koji će se projekti 
finansirati iz razvojnih fondova", kazao je  
Kasipović. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
potvrdio  da je riječ o projektima izgradnje 
multimedijalnog centra za omladinu,  gdje 

će biti smješteni biblioteka, biskop i 
sadržaji za omladinu , izgradnje nove 
specijalne škole, uređenju i opremanju 
gimnazije  i izgradnji objekata područnih 
škola u Gornjim Orlovcima i Gornjoj 
Bistrici, te nadogradnji zgrade prijedorskog 
pozorišta i završetku rekonstrukcije 
ovdašnje muzičke škole. 
On je izrazio zadovoljstvo razumijevanjem 
koje je ministar Kasipović pokazao za ovu 
problematiku, dodajući da će veći dio 
projekata biti realizovan ove, a ostatak 
naredne godine. 
         " Razgovarali smo i o upisnoj politici 
za novu školsku godinu  i ministar je 
podržao naša nastojanja da se u srednje 
škole upisuju djeca u skladu s potrebama 
prijedorske privrede, a ne željama onih koji 
stvaraju kadrove za biro", istakao je Pavić. 
 On je naglasio da će opština  stimulisati 
upis  budućih srednjoškolaca  u proizvodna 
zanimanja.  
 
 
Opština Prijedor i dalje bez suvenira 
 
Komisija za izbor suvenira opštine Prijedor  
je,  nakon otvaranja prispjelih  radova 39 
prijavljenih autora donijela odluku na 
nijedan od  radova ne zadovoljava 
kriterijume konkursa koji je opština 
Prijedor raspisala početkom novembra 
mjeseca i da će tako opština Prijedor ostati 
bez suvenira. Konkursom je bilo  
predviđeno  da suvenir treba da bude odraz 
tradicije, kulturne, istorijske i materijalne 
baštine i da izražava autentične prirodne i 
turističke atraktivnosti opštine Prijedor, 
kao i da bude izrađen od ekološki 
prihvatljivih materijala. 
  „ Svi radovi sadrže neke od elemenata po 
kojima je Prijedor prepoznatljiv, ali 
nedostaje originalnosti i autentičnosti koje 
bi suvenir trebao da ima , kao simbol 
jednog grada koji bi  gosti čuvali kao 
uspomenu“ kazao je akademski slikar i 
predsjednik komisije Predrag Marjanović. 
 On je dodao da je  komisija predložila 
raspisivanje novog  konkursa,te 
uključivanje i akademskih slikara i 
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dizajnera  u izradi  idejnog rješenja 
suvenira opštine Prijedor.  
 
 
Odjeljenja za stambeno-komunalne poslove 
Parking servis –opravdana investicija 
 
U  opštinskom  Odsjeku sa saobraćaj i 
parkinge  u toku 2007. godine ostvaren je 
ukupan prihod od  295 000 KM, potvrdio 
je  šef ovog   Odsjeka  Aleksandar Jeftić. 
   „ Već prve godine od kada je uveden  
sistem  naplate parkiranja pokazala se 
opravdanost uvođenja parking automata , 
kako zbog visine prikupljenih sredstava  po 
kojima su se parking aparati već  isplatili , 
tako i zbog toga što je na ovaj način riješen 
problem parkiranja u centru grada“  rekao 
je Jeftić 
  Naplata parkiranja je  svakodnevno 
vršena na 400 parking mjesta putem 16 
parking automata. Tokom 2007. godine 
izdato  je 95 parking karti, te 1218 naloga 
za plaćanje naknade za parkiranje u iznosu 
od 5 ili 10KM, te uručena 101 besplatna  
parking karta za invalidne osobe. 
   „ Izvršeno je i 1157  blokiranja vozila na 
parkiralištima i nedozvoljenim mjestima 
od čega je  264  vozila blokirano u saradnji 
sa komunalnom policijom“ dodao je Jeftić. 
On je za 2008. godinu najavio proširenje 
parking servisa odnosno povećanje broja 
parking mjesta sa naplatom. 
 
 Odjeljenje za prostorno uređenje 
 
U Odjeljenju za prostorno uređenje 
raspolažu okvirnim podacima da je broj 
nelegalno izgrađenih objekata na području 
opštine Prijedor  gotovo 5000, od kojih je 
gotovo tri hiljade u novoizgrađenim 
izbjegličkim naseljima. 
         Načelnik Odjeljenja za prostorno 
uređenje Mirjana Komljenović kaže da je , 
iako je najveći broj takvih objekata u 
izbjegličkim naseljima, izvjestan broj 
nelegalno izgrađenih objekata i u 
povratničkim nasleljima. 
         „ Iako se u tim naseljima  radi o 
sanaciji i obnavljanju porušenih stambenih 

objekata  što   podrazumijeva izgradnju na 
istim temeljima i istim gabaritima, to često 
nije slučaj, tako da vlasnici tih objekata 
moraju legalizovati dodatnu gradnju“ 
kazala je Komljenovićeva. 
 Ona je dodala  da je  shodno broju 
nelegalno izgrađenih objekata uvijek 
aktuelno pitanje njihove legalizacije  te je  
opština Prijedor  , u skladu sa Zakonom o 
građenju , do sada donijela dvije odluke o 
statusu bespravno izgrađenih objekata, 
koje se gotovo dvije godine davale 
mogućnost legalizacije uz određene 
olakšice. 
  „Odziv nije bio zadovoljavajući , najviše 
zato što svi vlasnici takvih objekata nisu 
mogli da prikupe potrebnu dokumentaciju,  
najviše zbog neriješenih imovinsko-
pravnih odnosa i statusa zemljišta na 
kojem su ti objekti građeni“ dodala je 
Komljenovićeva.Ona je kazala  da je u 
Odjeljenju planirano da se u toku 2008. 
godini ponovo pripremi odluka koju bi 
usvojili odbornici SO Prijedor , a koja bi 
,bilo u okviru postojećeg ili novog Zakona  
o građenju koji je još u proceduri 
donošenja, dala mogućnost rješavanja 
statusa bespravno izgrađenih objekata na 
području opštine Prijedor. 
 
Obrazovanje- dodijeljene stipendije 
 

U Opštini  Prijedor  završen je konkurs za 
dodjelu  45 novih  stipendija  , odnosno  33  
studentske  i 12 učeničkih stipendija za 
školsku 2007/08. godinu, potvrdila  je 
stručni saradnik sa obrazovanje u 
Opštinskoj administrativnoj službi  Olivera 
Rosić. 
      „ Ove godine bilježimo veliki broj 
prijavljenih kandidata, čak 228 što je u 
prosjeku oko 15 kandidata za jednu 
stipendiju i daleko više nego ranijih 
godina, što govori o materijalnom položaju 
porodica koji školuju djecu“ kazala je 
Rosićeva. Ona je dodala da je pored ovih 
stipendija, načelnik opštine Marko Pavić 
donio odluku o stipendiranju još četiri 
sportista, od čega je jedan student i tri 
učenika. 
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  "S obzirom da je bila velika prolaznost 
studenata, čak 99 % mi nastavljamo i sa 
stipendiranjem studenata kojima je 
stipendija ranije dodijeljena. Tako da će , 
uz 67 studenata i 12 učenika koji su 
ispunili uslove za nastavak stipendiranja, 
opština  ove školske godine stipendirati 
ukupno 100 studenata i  24 učenika“ kazala 
je Rosićeva. 
Prema njenim riječima, upravo iz tih 
razloga, budžet za stipendije trebalo bi da 
bude povećan  i iznosu negdje oko 140 000 
KM. 
        „  Prednost pri dodjeli stipendija imali 
studenti viših godina fakulteta prirodnih i 
tehničkih nauka, kao deficitarni kadrovi i 
učenici slabijeg imovnog stanja", istakla je 
Rosićeva .Ona je dodala i da se na spisku 
našao jedan student , koji je stipendiju 
dobio iz Fondacije predsjednika Republike, 
tako da je komisija donijela odluku da se ta 
stipendija dodijeli slijedećem na bodovnoj  
listi. 
         Studentska stipendija iznosi 100,  
koja se isplaćuje za kalendarsku godinu, 
dok se učenička u iznosu od  60 KM  
isplaćuje za deset mjeseci. 
 
Odjeljenje za privredu i društvene 
djelatnosti 
Radno vrijeme u dane praznika 
 
Radno vrijeme ugostiteljskih objekata  na 
području opštine Prijedor će u dane 
praznika, tačnije 31. decembra u 
novogodišnjoj noći i 1. januara biti 
neograničeno, dok će u dane ostalih 
praznika Republike Srpske biti u skladu sa 
opštinskom odlukom kojom je regulisano 
radno vrijeme i izvođenje muzičkih 
sadržaja u ugostiteljskim 
objektima.Potvrđeno je to Odlukom koju je 
donijela opštinska Administrativna služba 
opštine Prijedor, kako bi se riješile sve 
nedoumice oko radnog vremena u tim 
danima. 
       Ovom odlukom propisano je da će na 
prvi dan praznika u periodu  od 0-24 časa 
raditi preduzetnici koji posjeduju 
registrovane apoteke i benzinske pumpe. 

Drugog dana praznika u vremenu od 8-12 
časova, pored navedenih ,  radiće i  
preduzetnici i preduzeća koji posjeduju 
zanatsko-trgovačke radnje tipa pekare i 
trgovine na malo mješovitom robom, dok 
će mogućnost da rade duže, tačnije do 24 
časa imati preduzetnici i preduzeća 
registrovani za obavljanje trgovačke 
djelatnosti tipa dragstor. 
          Opštinska tržišna inspekcija i 
komunalna policija vršiće tokom praznika 
kontrolu primjene ove odluke, te bi se 
nesavjesni pojedinci, kao i pravna lica 
mogli suočiti i sa kaznenim mjerama koje 
su zakonom predviđene u slučaju ovakvih 
prekršaja. 
 
 

Komunalna policija i tržišna inspekcija 
 
Tokom novogodišnjih praznika  opštinska 
komunalna policija i tržišna inspekcija 
imali su pune ruke posla, jer su na terenu 
kontrolisali provođenje nove odluke o 
radnom vremenu trgovačkih i 
preduzetničkih radnji i preduzeća u vrijeme 
praznika. 
    „ Ovo je prvi put da je donesena odluka 
kojom je regulisano radno vrijeme u dane 
praznika , tako da su bile riješene sve 
nedoumice oko toga ko i koliko može da 
radi u dane praznika“ kazao je Miroslav 
Krneta šef Službe komunalne policije 
opštine Prijedor.On je potvrdio da je tokom 
prvog dana praznika,  odluku  prema kojoj 
je  bio dozvoljen rad preduzetnicima koji 
posjeduju registrovane apoteke i benzinske 
pumpe , prekršila samo   trgovačka radnja  
- STR „ Sana“ na Pećanima. 
    „ Drugog dana praznika , kada je 
predviđeno da rade i ostale trgovačke 
radnje u vremenu od 8-12 časova, 
komunalni policajci su evidentirali  više 
subjekata da rade mimo predviđenog 
radnog vremena“ dodao je Krneta. 
          Prema njegovim riječima, radi se o 
dva trgovačka objekta u Kozarcu, pravnom 
licu „Divinus“   i STR Tuti-fruti ,  te  STR 
„Pinokio“ i „Nada“  u Omarskoj.Za ove 
subjekte su predviđene novčane kazne u 
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skladu sa zakonom o prekršajima,i to za 
pravno lice od 2-15000KM, a za 
preduzetnike od 500-1500KM. Glavni 
opštinski tržišni inspektor, Dragoja Kantar  
je rekao da su  tokom prazničkih dana na 
terenu bila dva inspektora koji su pokrivali 
teren opštine i tom prilikom zatekli jedno 
lice koje nije poštovalo odluku o radnom 
vremenu, te da je najveći broj trgovačkih 
radnji iskoristio neradne dane da izvrši 
popis robe. 
 

Odjeljenje za opštu upravu 
Podaci iz Matičnog ureda 
 
U Prijedoru je prošle godine rođeno 818 
beba ili za 96 više nego 2006.godine.Na 
području prijedorske opštine i dalje je 
prisutna negativna stopa prirodnog 
priraštaja stanovništva, jer je u matične 
knjige umrlih upisano 1 250 lica.Tokom 
2006. godine umrlo je 1 070 stanovnika 
Prijedora.Sudbonosno "da" minule godine 
izgovorilo je 530 parova ili 45 manje nego 
u 2006. godini. 
 
Kultura 
Počelo snimanje filma „ Turneja“na 
području Prijedora 
 
Nakon Dervente, Šamca i Kozarske 
Dubice sredinom mjeseca je  i u Prijedoru 
počelo snimanje filma Gorana Markovića 
“Turneja”.To je bio povod održavanja 
konferencije za novinare kojoj je, pored 
glumaca i reditelja prisustvovao i načelnik 
opštine Prijedor Marko Pavić.Izražavajući 
zadovoljstvo što su se velikani srpskog 
glumišta okupili u gradu na Sani Pavić je 
istakao da mu je posebno drago što je ovo 
film koji rat i razaranja kojoj on nosi  
pokušava prikazati u drugačijem svjetlu.  
 „ Ovo će biti film koji će nam omogućiti 
da rat vidimo sa druge strane i smatram da 
je upravo vrijeme za tako nešto-kazao je 
Pavić izražavajući nadu da će ovaj projekat 
Prijedor promovisati širom svijeta.     
   Producent i direktor “Testament-filma”iz 
Beograda Svetozar Cvetković je iznio 
podatak da je budžet “Turneje” 1,490.000 

evra te da je 40 odsto sredstava već  
utrošeno.  
 Premijera je najavljena na jesen tekuće 
godine i to će biti prilika da ovaj film 
pogledaju građani Republike Srpske.   
 
Sport-Počela naplata korišćenja 
sportskog igrališta 
 
Zbog sve češćih prijava da je došlo do 
oštećenja mreže, koševa ili ograde na 
montažnom fudbalskom terenu 
smještenom iza srednjoškolskog centra, 
opština Prijedor je bila prinuđena da  utvrdi 
cjenovnik  i da počne naplaćivati 
korišćenje ovog terena, potvrdio je  stručni 
saradnik za sport opštine Prijedor Zdravko 
Ostojić. „ Bili smo prinuđeni na ovakvu 
mjeru jer su radovi na održavanju 
travnatog  terena počeli da premašuju 
mogućnosti redovnog održavanja, a najviše 
zbog nedomaćinskog odnosa omladine 
tako da  je iza njih  nakon završene 
utakmice ,na terenu za fudbal koji je 
napravljen od posebne vještačke trave, 
uvijek ostajala gomila smeća i pijeska, a da 
ne govorimo o oštećenjima i cijepanju 
mreža“ kazao je Ostojić. On tvrdi da je 
cijena    više nego simbolična i iznosi  12 
KM  za treća lica po jednom satu , za 
klubove  10 KM, dok je za učenike 
 korišćenje i dalje besplatno s tim da 
dostave raspored igranja  i da nastavu 
fizičkog održavaju uz nadzor profesora, te 
da teren ostave čist . Ostojić tvrdi i da to 
nije sve, te da će nakon što je igralište 
osvjetljeno i ograđeno visokom ogradom, 
uskoro biti postavljen i video nadzor , koji 
će se nabaviti sredstvima Sportske dvorane 
„ Mladost“ kojoj opština Prijedor prenosi 
gazdovanje ovim terenom.  
 Igrališta za fudbal i košaršku prostiru sa 
na prostoru od 800 kvadratnih metara, na 
kojima je instalirana oprema vrrijedna 65 
000 eura, što je donacija Vlade Kraljevine 
Norveške i Norveškog fudbaslkog saveza, 
a pored Prijedora ovakvi tereni postoje još 
u Mostaru i Konjicu.  
 
Izdavač: Opština Prijedor 


